

**MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL**

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNINGAll communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL

TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL**DELIBERATIONS****BUREAU DES COMMISSAIRES**

Compte rendu de l'assemblée du 10 février 1915, p.m.

Convoquée par Son Honneur le Maire personnellement.

Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires Ainey et Hébert.

1.—(25228) Soumis un rapport du Surintendant des Achats et des Ventes, recommandant la remise à M. J. O. Labrecque &amp; Cie d'un dépôt de \$1,500 en rapport avec le contrat pour la fourniture de charbon.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser la remise dudit dépôt.

2.—(25261) Soumis un rapport du Département en Loi, au sujet de la déclaration et protêt à la Cité de Montréal par la "Montreal Public Service Corporation et al." en rapport avec les conduits souterrains.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Député-Ingénieur en Chef pour rapport.

3.—(25263) Soumis un rapport du Département en Loi, recommandant le paiement à MM. White &amp; Buchanan d'une somme de \$361.70, représentant leurs frais dans une cause de la Ville contre la Montreal Water &amp; Power Co.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser le paiement de ladite somme à même le Fonds de Réserve.

4.—Soumises deux séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$15,621.48, \$6,463.03, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

5.—Soumis un rapport du Président du Bureau des Estimateurs, recommandant de faire cesser l'abonnement

**BOARD OF COMMISSIONERS**

Report of meeting held on the 10th February 1915, p.m.

Called by His Worship the Mayor personally.

Present: His Worship the Mayor, in the Chair, and Commissioners Ainey and Hébert.

1.—(25228) Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent, recommending that Messrs. J. O. Labrecque &amp; Co. be refunded a deposit of \$1,500 made in connection with their contract for the supply of coal.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said deposit be refunded.

2.—(25261) Submitted a report from the Law Department, anent the protest served upon the City of Montreal by the Montreal Service Corporation &amp; al., in connection with the underground conduits.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Deputy Chief Engineer for a report.

3.—(25263) Submitted a report from the Law Department, recommending that Messrs. White &amp; Buchanan be paid a sum of \$361.70, representing their costs in the case of the City vs. the Montreal Water &amp; Power Co.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the payment of said sum be authorized ex-Reserve Fund.

4.—Submitted two series of warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$15,621.48, \$6,463.03, as per certified lists.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

5.—Submitted a report from the Chairman of the Board of Assessors, recommending that the subscription of the